



香港定向總會 主辦



康樂及文化事務署 資助

慶祝香港特別行政區成立二十周年 暨
第二十二屆白理義先生紀念賽
Celebration of the 20th Anniversary of the Establishment of HKSAR
22nd Mr. Paddy Birney Memorial Score Event

目的：本賽事是紀念已故總會創會會長白理義先生，作為對他過往在香港定向界之貢獻致意。
Aim: This event is organized in the name of the late Mr. Paddy Birney, the founding President of the OAHK.

日期 Date : 15/10/2017 (星期日 Sunday)
地點 Venue : 牛寮及白石橋 NGAU LIU & PAK SHEK KIU
形式 Type : 雙人奪分式 Pair Score Event
地圖 Map : 比例 1:10,000，5公尺間距彩圖及國際圖例 Scale: 1:10,000 ; V.I.: 5m Colour map with IOF legend

組別 Class : 1. 男子學生組 Male Student 2. 女子學生組 Female Student
3. 男子公開組 Male Open 4. 女子公開組 Female Open

學生組參加者需為21歲或以下及全日制學生
Participant of Student Class are aged 21 or below and Full-time student
(男女子組合將視為男子組別 Mix team with man and woman will be counted as Men's Class)

是次賽事不設讓分 No handicap scoring system will be used in this event

報名費 Entry Fee : 每隊\$ 80 / pair (其中一位參加者必須是2017/18總會會員及使用已向總會登記之電子控制卡
One of the participants must be the OAHK member of 2017/18 and their SI cards are already registered with OAHK)
每隊\$ 95 / pair (兩位參加者均為非總會會員或沒有向總會登記電子控制卡之總會會員
Both participants are non-OAHK members or members who do not register SI card with OAHK)

獎項 Prizes : 1. 白理義先生學校屬會紀念盾 Mr. Paddy Birney Memorial Shield (School Club)
2. 白理義先生紀念盾 (非學校屬會) Mr. Paddy Birney Memorial Shield (Non-School Club)
屬會隊伍得分將計算屬會最高分之5隊賽員。最高分之學校屬會及非學校屬會將分別獲頒發紀念盾，紀念盾將於2018年6月舉行之週年會員大會頒發
5 pairs with the highest scores from each affiliated club will be counted as club's score. The best school club and non-school affiliated club will be awarded the Shields at the Annual General Meeting to be held in June 2018

報名方法 Enrollment : 請前往下列網站報名 Participants please visit the following website for enrollment
<https://regonline.activeglobal.com/birney2017>

截止日期 Deadline : **24-9-2017**

賽事須知請瀏覽

查詢 Enquiry : 2504 8112

Event information will be announced on

www.oahk.org.hk

備註 Remarks :

- 所有總會公開賽將採用電子打孔及計時系統。參賽會員必須使用其已向總會登記之電子控制卡，沒有向總會登記電子控制卡之會員及非總會會員須繳付較高之比賽報名費，以安排在該場賽事使用電子控制卡。
Electronic Punching & Timing System will be used in all OAHK Events. All participating OAHK members should use their own SI cards which are already registered with OAHK. OAHK members whose SI cards are not registered with OAHK and all non-OAHK members shall pay a higher entry fee for the arrangement of SI card in the competition.
- 賽事資料於賽事舉行前一星期上載於總會網站 www.oahk.org.hk，各參加者必須自行瀏覽。
Event information shall be uploaded on OAHK website: www.oahk.org.hk one week before the event. Participants must visit on their own.
- 大會已購買公眾責任保險，參加者/家長可考慮自行購買其他保險。
Public Liability Insurance is covered by the Association. Participants/Parents are recommended to apply other insurance
- 大會保留最後修訂之權利 Organizer reserves the final right for any amendment.